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11/06: Inbreng ActiZ en V&VN omtrent

serologisch en presymptomatisch testen,

eerder gedeeld per mail, wordt besproken.
VGN brengt mondeling in, sluit zich aan bij

inbreng ActiZ en V&VN. Zowel omtrent de

betrouwbaarheid als het

handelingsperspectief bij het gebruik van

serologische testen voor individuele

medewerkers, wordt te weinig zekerheid

ervaren. Ook Verenso geeft aan dat er te

weinig helderheid is over wat het oplevert en

daarom te vroeg is om serologische

testmogelijkheden uit te breiden. De

komende twee weken wordt intern VWS een

besluit gevormd. De week voor reces wordt

het besluit omtrent

serologisch/presymptomatisch testbeleid in

de kamerbrief over corona opgenomen. Lijkt

een eenduidig geluid hierover te zijn, ook in

andere sectoren. Mocht beleidskeuze toch

afwijken van inbreng partijen, dan wordt dat

op tijd gedeeld.

11/06: Op de eerdere vragen omtrent het

verwijderen van de uitzonderingsregel uit de

richtlijn, komt VWS z.s.m. terug. Ook wordt

contact gelegd met RIVM om ervaringen te

kunnen delen en te reflecteren op de

afgelopen tijd. Verzoek van ActiZ om term

‘bedrijfsarts’ uit richtlijn testbeleid

medewerkers te halen, wordt meegenomen.

16/06 - VWS: Vraag: Heeft RIVM

contact opgenomen met koepels
om terug te koppelen waarom

uitzonderingsregel uit richtlijn is

gehaald? RIVM wordt op kort

termijn uitgenodigd door VWS,

acties uitgezet. Dan kan ook over

ervaringen, deshetreffende

richtlijn, proces en inhoudelijke

aanpassing worden gesproken.

16/06 - VWS: Stelt mondeling

vragen omtrent testen bij nieuwe

opname of terugkeer in

verpleeghuis/

gehandicapteninstelling en

financiering van deze testen.

-11/06: VWS: Vraag

waarom uitzonderings-

regel uit richtlijn is gehaald
en of versnelling bij GGD

bij de uitslag van de testen

mogelijk worden verder

opgepakt. Tijdens overleg.

- 11/06: VWS: RIVM laten

deelnemen aan

koepeloverleg om

ervaringen te delen en te

reflecteren. Uitgezet.

- 11/06: VWS: Indien

besluit omtrent

serologische/
presymptomatische testen

afwijkt van de adviezen en

signalen van de koepels,
wordt hierover

voorafgaand aan

kamerbrief aan koepels

gecommuniceerd.

Doorlopend.
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Financiéle 11/06: VWS: Deze week afrondende 16/06 VWS: Brief omtrent - 11/06: VWS gaat na of

regelingen onderhandelingen Ministerie van Financién. regelingen omzetderving NZa en ZN in oa de regio

Deze week dus besluit omtrent einddatum toegevoegd aan mail. Brabant in overleg zijn

WIz CB-regeling en daarmee dus ook 16/06 ActiZ: Voortgang financiéle | omtrent alternatieve

perspectief voor zorginstellingen. Beleidsregel | regelingen. financiéle oplossingen eea

NZa voor extra kosten loopt nog door tot eind n.a.v. signaal ActiZ.

dit jaar. ActiZ heeft vernomen dat NZa en ZN Uitgezet.
in de regio in overleg zouden zijn over - 11/06: VWS gaat na op

alternatieve oplossingen, waarbij het om welke type omzetderving

leegstand ging die niet enkel gerelateerd zou de Wiz CB-regeling

zijn aan corona. VWS heeft dit signaal niet betrekking heeft. Actie

eerder vernomen en gaat het na. Er bestaat afgerond.

onduidelijkheid over het type omzetderving
waar de Wlz CB-regeling betrekking op heeft,
ook dit wordt nagegaan.

ActiZ vraagt aandacht voor het feit dat er

noodgedwongen minder doelmatig wordt

ingezet bij Wmo activiteiten vanwege Corona

maatregelen (bijv. 1,5 m afstand en dus

minder cliénten per keer).

Dagbesteding | 02/06 - ActiZ vraagt of er nog een nieuwe 16/06: ActiZ: stand van zaken

richtlijn voor dagbesteding komt, zou daar

graag over willen communiceren gezamenlijk
met andere informatie die daarmee

herziene versie richtlijn

dagbesteding.
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samenhangt (vervoer). VWS komt erop terug.

VGN heeft zelf handreiking omtrent

dagbesteding gemaakt.

Reguliere zorg 09/06: Het opstarten van reguliere zorg moet

in de regio gebeuren. De NZa is actief op dit

dossier. Wat is de rol van de NZa in deze?

Welke opdracht heeft de NZa van VWS

gekregen? Er is onduidelijkheid rondom

landelijke- versus regionale aanpak

hieromtrent. VWS komt hierop terug.

11/06: VWS: Vragen zijn uitgezet.

16/06: VWS: Update volgt. -11/06: VWS: Vragen zijn

uitgezet. Uitgezet.

Rondvraag 11/06: VWS: 16 en 22 juni staan OMT

overleggen gepland. Na 22 juni is advies

omtrent ventilatie en onderzoek |EKIEY
bekend. VWS voegt agenda’s OMT-

overleggen indien op tijd bekend, toe aan

agenda koepeloverleggen.

11/06: VWS: Meestgestelde vragen intern

VWS aan het verzamelen. Top 10 vragen

koepels ook aan het verzamelen. VWS

coordineert, beide kanten leveren aan,

gezamenlijk dan antwoord formuleren op

vragen.

11/06: VWS geeft update omtrent geleerde
lessen. Voor 3 juli gaat er een overzicht van

geleerde lessen naar de Tweede Kamer. Voor

17 juni wordt input van de koepelorganisaties

gevraagd, zo worden de thema's die zij

aanleveren geagendeerd. Partijen hebben

vooral behoefte om in gezamenlijkheid naar

geleerde lessen te kijken, dit volgt later.

Tijdsplanning wordt gedeeld met

koepelorganisaties.

16/06 - ActiZ: Overleg

donderdag; tegelijkertijd staat

met een aantal partijen ook een

overleg met staatssecretaris

rondom griepvaccinatie

ingepland.
- 16/06 - ActiZ: 1400

telefoonnummer en RIVM

verwijzen burgers door naar

ActiZ. VWS: Aanpassing

veelgestelde vragen ActiZ, geen

input andere koepels. Hoe

verder?

- 16/06 - VWS: Tijdsplanning
m.h.t. geleerde lessen naar

koepelorganisaties gestuurd en

verzoek input gedaan. Zie

herinnering in bijlage mail.

-11/06 VWS neemt

signaal problematiek bij

levering handschoenen

mee.

- 11/06 VWS kijkt eigen

Q&A’s na omtrent

genoemde thema'’s.

Koepels leveren top 10

Q&A's aan. Samen worden

antwoorden geformuleerd

-11/06 VWS stuurt

tijdsplanning m.b.t.

geleerde lessen naar de

koepelorganisaties.

COVID-19 wet 11/06: VWS: stand van zaken van de wet en

wijzigingen na inbreng partijen langdurige

zorg werden toegelicht. Gisteravond is het

naar de Raad van State gegaan. De KNMG zou

niet meegenomen zijn in de consulatie en

daarom wat later inbreng hebben geleverd,
omdat de deadline niet helder

gecommuniceerd zou zijn, De inbreng zou

ogenschijnlijk nog niet zijn meegenomen in

de versie die bij de Raad van State ligt. VWS

gaat er achteraan en bekijkt of het nog

meegenomen kan worden.

ActiZ vraagt wat er gebeurd is met de inbreng

die door partijen is geleverd? In een eerdere

versie stond een inspanningsverplichting voor

de zorgaanbieder; als de bezoeker zich niet

houdt aan de gestelde regels is de

zorgaanbieder verantwoordelijk en kan

hierop worden aangesproken door de 1G).

ActiZ vindt dit onterecht.

Geen bespreekpunt -11/06: VWS zal inbreng

KNMG nagaan en bekijken
of deze is verwerkt.

Uitgezet.

Positie GGD

bij in stand

houden

Covid19 unit

11/06: VWS: Voor volgende week wordt een

gesprek ingepland tussen VWS, ActiZ, DPG’en,
ZN en NZa. Gestelde vragen komen daarbij
aan de orde. Principes worden eerst voor WT

uitgedacht, daarna ook gevolg aan gegeven in

ghz. VGN geeft aan dat deze volgordelijkheid
te lang duurt, en dat het handiger zou zijn

Geen bespreekpunt - 11/06: VWS nodigt VGN

uit voor gesprek Actiz,

DPG’en, ZN en NZa

omtrent Covid19-

units/zorghotels. Actie

afgerond.
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direct mee te doen aan dit gesprek. Binnen de

gehandicaptenzorg zou het gaan om dezelfde

type vraagstukken. VWS geeft aan dat VGN

zal worden uitgenodigd.

PBM 02/06:. ActiZ vraagt zich hoe VWS het

voortbestaan van LCH voor zich ziet en wil

graag dat hier zo snel mogelijk duidelijkheid
over wordt gegeven. VWS geeft aan dat

daarover op dit moment wordt nagedacht en

zal dit meenemen.

VWS vraagt naar stand van zaken PBM n.a.v.

bij koepels binnengekregen signalen. Wat

betreft de mondmaskers ontvangen de

koepels geen signalen meer maar nog wel

over tekorten aan schorten en handschoenen

in de ouderensector. In de gehandicaptenzorg
alleen signalen omtrent schaarste van

handschoenen.

Zo lang er tekorten zijn op persoonlijke

beschermingsmiddelen is het in de lucht

houden van het LCH van belang. Zeker mocht

er een tweede COVID-19 golf komen.

VWS licht n.a.v. verslag vorige week toe dat,
in tegenstelling tot opgenomen in verslag, het

LCH zelf geen mondkapjes test die

zorginstellingen zelf bij andere partijen dan

het LCH hebben besteld. Dit kan wel door

andere (particuliere) partijen worden

gedaan.
VWS vraagt of men problemen verwacht

rondom persoonlijke beschermingsmiddelen

gebruik bij versoepeling van de

bezoekregeling. Blijft moeilijk om in te

schatten. Wel signaleert Verenso dat in

sommige ziekenhuizen op niet-COVID-

afdelingen personeel soms met onnodig veel

PBM lijkt te zijn uitgerust. ActiZ geeft aan dat

als men zich aan de gezamenlijke handreiking

houdt, alleen persoonlijke

beschermingsmiddelen wordt gebruik bij niet-

instrueerbare cliénten.

11/06: VWS: Uit tussenrapportage LCH blijkt
dat er genoeg handschoenen op voorraad

zouden zijn in verhouding met de vraag.

Partijen geven aan dat vooral bij levering

knelt, VWS neemt signaal mee.

Geen bespreekpunt
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